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§ 2   

Svar på Motion om bättre förutsättningar för jämlika 
motionsspår 

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på motionen. 

 

Ärendet 
För att förbättra förutsättningarna för jämlika motionsspår föreslår 

skribenten att kommunfullmäktige beslutar att ansvaret för drift och 

skötsel av motionsspår överförs från stadsdelsnämnderna till 

idrottsnämnden. 

 

Kommunfullmäktige har i budget 2015 initierat en utredning gällande 

ansvarsfördelning av park-, natur-, och gatuskötsel. Utredningen ska 

genomföras under 2015 och förvaltningen föreslår därför att nämnden 

inväntar utredningens resultat. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 9 mars 2015. 

Dnr 1.5.1-157/2015 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Awad Hersi m.fl. (MP), Anna Jonazon m.fl. (S) Rashid 

Mohamed (V) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Bengt Porseby 

(FP) lade fram ett eget förslag till beslut och föreslog att nämnden 

skulle ställa sig bakom det. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta MP+S+V:s förslag. 

 

Reservation 
Reservation anmäldes av vice ordföranden Ole-Jörgen Persson (M), 

Aras Amin (M), Markku Sirviö (M), Markus Birgander (M), Annika 

Rosenberg (M) och Bengt Porseby (FP) till förmån för eget förslag. 
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”Förslag till beslut 

1. Stadsdelsnämnden beslutar bifalla motionen från Regina 

Kevius (M) om bättre förutsättningar för jämlika motionsspår.  

2. Stadsdelsnämnden anför vidare: En majoritet av stadens 

motionsspår, närmare bestämt 12 stycken, förvaltas av 

stadsdelsnämnderna. Detta ger olikheter över staden i 

förhållande till hur väl spåren sköts, vilket är negativt inte 

minst utifrån brukarnas – medborgarnas – perspektiv.  

Stadsdelsnämnderna har heller inte alltid den kunskap – och i 

många fall ej heller den maskinpark – som är nödvändig för att 

hålla en jämn och god kvalité i skötseln av motionsspåren. Vi 

delar därför motionärens åsikt om att skötselansvaret bör 

överföras från stadsdelsnämnderna till idrottsförvaltningen”.   

 

  _________________ 


